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Vragen van het statenlid G. van Unen (SP)  ingevolge artikel 44 reglement van orde 
 
 
AANHANGSEL 
 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2011 nummer 073. 
 

 
Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake Afstoten 
functies ADRZ en verstrengeling met 
private partijen 
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 11-07-2011)  

1. Wat is het oordeel van het college van 
Gedeputeerde Staten over het 
oprichten van het bedrijf “Zeeland 
Care” door het Admiraal de Ruyter 
Ziekenhuis en Zorg Invest Zeeland? 
 

1. Wij hebben ter zake geen bevoegdheden. 

2. Vindt het college het een wenselijke 
ontwikkeling dat de directie van het 
ADRZ heeft gekozen voor het 
oprichten van een zelfstandig 
behandelcentrum (privékliniek) 
onder de vlag van Zeeland Care, in dit 
geval de Victoria Kliniek Zierikzee, om 
een ziekenhuis in Zierikzee in stand te 
houden? Zo nee, wat gaat het college 
daaraan doen? Zo ja, kan het college 
dit toelichten? 
 

2. Indien deze ontwikkeling perspectief biedt 
op een ruimer zorgaanbod, duiden wij deze 
als positief. 
 

3. Vindt het college het wenselijk dat de 
ziekenhuisvoorziening onder andere 
zal worden betaald uit de opbrengst 
van plastische chirurgie? Is het uit 
medisch ethisch oogpunt niet 
wenselijker om kleinere ziekenhuizen 
op andere wijzen financieel gezond te 
houden (bijvoorbeeld door een 
beschikbaarheidtoeslag)? Kan het 
college haar standpunt toelichten? 
 

3. Ons is niet bekend op welke wijze de 
nieuwe voorziening gefinancierd wordt. 
Wij verwijzen hiervoor naar  antwoord 3  
van de Minister van VWS op soortgelijke 
Kamervragen (bijgevoegd). 

4. Vindt het college het een wenselijke 
ontwikkeling dat het ADRZ alle 
dialyseactiviteiten wil verzelfstandigen 
en onderbrengen in een gedeeltelijk 
privaat gefinancierde Zeeland Care? Is 
het überhaupt wettelijk toegestaan dat 
het ADRZ alle dialyseactiviteiten 
afstoot naar een private onderneming? 
Wie heeft een meerderheidsbelang in 
Zeeland Care? In welke verhouding 
participeren de aandeelhouders? 
 

4. Een mening onzerzijds is niet relevant nu 
deze mogelijkheden ontstaan, mits wordt 
voldaan aan bepaalde randvoorwaarden. 
Het is ons niet bekend in welke verhouding 
de aandeelhouders participeren in Zeeland 
Care. 
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5. Hoe beoordeelt het college het risico 
dat op deze wijze maatschappelijk 
opgebrachte middelen voor verze-
kerde zorg onnodig wegvloeien naar 
private partijen die winst willen 
realiseren of dat onnodige zorg wordt 
aangeboden? 
Kan het college dit toelichten? 
 

5. De marktwerking in de zorg wordt steeds 
meer een feit. Dit is een constatering 
waarbij onze mening verder niet ter zake 
doende is. 
 
 

6. Is het college van Gedeputeerde 
Staten het met de SP eens dat het 
ADRZ zich niet in private avonturen en 
experimenten moet storten zolang zij 
nog geen garanties kan geven voor de 
basiszorg in Zeeland en de 
nieuwbouwplannen voor een 
ziekenhuis ten westen van het kanaal 
door Walcheren maar niet van de 
grond lijken te komen? 
 

6. Wij merken op dat het ADRZ ook een 
private organisatie is. Indien deze 
ontwikkelingen zorg dragen voor  een 
versterking van de positie van het ADRZ, 
kan dit mogelijk zelfs leiden tot een betere 
garantie voor behoud van de basiszorg en  
een versnelling van investeren. 
 

 
 

 MIDDELBURG, 13 september 2011 
 
 

Namens de fractie van de SP, Gedeputeerde staten, 
 
 

G. van Unen Karla Peijs 
 Viek Verdult 

 
 
Bestede tijdsduur beantwoording vragen: ca. 1 uur. 

 








